
Näringslivsråd
2022-10-26 09:30 - 11:30

Deltagare
Kristina Severin Rajala (Organisatör), Alfred, Bengt Olof Nilsson, Fredrik Reinholdsson, Håkan
Andersson, Kenny Hakansson, Magnus Nilsson, Mattias, Morgan Bengtsson (S), Per
Richardsson, Pirjo Veteli, Rolf Jönsson (C) (Frånvarande), Staffan Berggren

1.    Ordförande hälsar rådets medlemmar välkomna

1. Ordförande Morgan Bengtsson hälsade rådets medlemmar välkomna till Olofströms
näringslivsråd första möteMorgan berättar om bakgrund och syfte med rådets start.
Från och med nu finns det ett forum för utveckling i Olofström.

2.    Rådets deltagare presenterar sig förväntningar på rådets
arbete

Rådets deltagare presenterar sig själva och sina förväntningar på rådets syfte, funktion och
arbete.

3.    Diskussion om rådets uppdrag och prioritering av dess
uppgifter

Framtagen uppdragsbeskrivning för rådet gås igenom. Rådet diskuterar och kommer fram till att
det behövs en tydligare och gemensam bild/plattform av Olofströms kommun att utgå från. Även
befintliga visioner, utvecklingsplaner och strategier tas med i detta.

4.    Inkomna punkter till mötet.

Inkomna punkter- Ökade kostnader för företagen
Rådet diskuterade företagens ökade kostnader och hur detta kan påverka förutsättningarna
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framåt.

5.    Information från kommunen

Näringslivschefen berättade om kommunens pågående arbete för att utveckla och förbättra
kommunens näringslivsklimat. Exempel som lämnades var information/kommunikation mellan
kommun och näringsliv, hur vi ökar politikers och tjänstepersoners kunskap om näringslivet samt
arbete med att förenkla kommunens upphandlingar.
Kommunens samarbete med nystartade Olofströms Köpmannaförening lyftes upp.
Information lämnades även om det startade samarbetet mellan Olofström, Karlshamn och
Sölvesborg som syftar till att samarbeta vid större investeringar och etableringar som kommer i
samband med Sydostlänken och andra satsningar på infrastruktur.

6.    Datum, tid och agenda för rådets nästa möte

Rådet beslutar om att det behövs minst fyra möten per år.
Nästa möte hålls den 18 januari klockan 09:30-11:30 och då kommer förslag på övriga möten
finnas för 2023.
Till dessa anteckningar bifogas Kairos Futures analys från 2021. Vid nästa möte diskuterar vi
slutsatserna för Olofströms kommun. Till detta möte tas fram förslag på övriga möten under
2023.

Bilagor
Kairos Future Olofström_analys_210914_print.pdf

7.    Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Rådet deltar därefter på Näringslivslunchen.
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